

REACH-Konformitätserklärung

REACH declaration of conformity

Die gelieferten Produkte der HERMA GmbH erfüllen die Vorgaben der REACH Verordnung (EG) Nr. **1907/2006**. Gemäß REACH handelt es sich bei den gelieferten Produkten um Erzeugnisse.

The products supplied by HERMA GmbH comply with the requirements of the REACH Regulation (EC) No. 1907/2006. Under REACH, the supplied products are classified as articles.

Die gelieferten Erzeugnisse der HERMA GmbH enthalten keine Stoffe nach ANHANG 14, sowie keine Stoffe nach ANHANG 17, die über den geltenden Grenzwerten liegen.

The supplied articles from HERMA GmbH do not contain any substances listed in Annex XIV, nor any substances listed in Annex XVII above the applicable limit values.

Die HERMA GmbH bestätigt hiermit, dass die gelieferten Erzeugnisse keine Stoffe aus der SVHC-Kandidatenliste vom **05.02.2026** oberhalb der Mitteilungsschwelle von 0,1 Gew.-% enthalten.

HERMA GmbH hereby confirms that the supplied articles do not contain any substances from the SVHC Candidate List dated 05 February 2026 above the notification threshold of 0.1% by weight.

Ausnahmen sind die Thermopapiere

Exceptions are thermal papers.

- HERMAtherm C (902)
- HERMAtherm G BPA-frei (907)
- HERMAtherm L BPA-frei (924)

welche 4,4'-sulphonyldiphenol (Bisphenol S, BPS), CAS-Nummer 80-09-1 in einer Konzentration über 0,1% enthalten.

which contain 4,4'-sulphonyldiphenol (Bisphenol S, BPS), CAS number 80-09-1, in a concentration above 0.1%.

Jonas Werner
HERMA GmbH/ Product Compliance